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2   روز در مشهد
 کارگران روزمزد، کرونا  

و هزارتوی بسته های حمایتی

رئیس انجمن صنفی کارگری استان خبر داد:

 راز سر به مهر ماسک های دریافتی 
و مصرفی در دانشگاه های علوم پزشکی  

عاقبت ،»صیاد« ما فرهاد شد... شهرستان ها
21 فروردین 1399، بیست و یکمین سالروز شهادت امیر سپهبد علی صیاد شیرازی
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خبر

جامعه

 داود سیدعباسی: 
از بلاتکلیفی لیگ برتر 

کلافه شدیم 

هنوز تکلیــف برگــزار یــا برگزار نشــدن 
رقابت هــای لیگ برتر مشــخص نشــده 
اســت و این اتفاق باعث شــده تمــام تیم 
هــا در بلاتکلیفــی قــرار بگیرنــد. داود 
سیدعباسی که سال گذشته به کادر فنی 
شهرخودرو اضافه شده است، با اشاره به 
این که بلاتکلیفی در برگزاری لیگ برتر 
شــرایطی بدتر از بحــران کرونــا ویروس 
رابرای اهالی فوتبال رقم زده است، ابراز 
امیدواری کرد که طی چند روز آینده همه 
از این بلاتکلیفی و کلافگی خارج شوند.

مربی شــهر خودرو به ورزش ســه گفت: 
بیش از چهار هفته اســت مدام برای آغاز 
تمرینات با آقای سرآسیابی و سایر مربیان 
به جمع بندی می رســیم، اما نمی دانیم 
چــه زمانی می توانیــم کار را آغــاز کنیم. 
الان به اجبار از راه دور بازیکنان را کنترل 
می کنیم امــا تمریــن در منزل کــه نمی 
تواند ملاک آمادگی بازیکــن برای بازی 

در چمن باشد.
 او ادامــه داد:در اولیــن روزهــای نــوروز 
وقتی با مســئولان ســازمان لیگ تماس 
داشــتیم مدام تاکید می کردند تحت هر 
شرایطی لیگ ادامه پیدا می کند به همین 
خاطر ما دیدیم باید بــرای ادامه بازی ها 
برنامه ریزی کنیم اما فعلا که به روزهای 
پایانی فروردین ماه رســیدیم ، همچنان 

بلاتکلیف هستیم.
داود سیدعباســی در پایــان گفت:تنهــا 
امیدواری این است با شرایط فعلی مردم 
با تراژدی تلخــی روبه رو نشــوند، گرچه 
خیلی ها را مــی بینم که در غم از دســت 
دادن عزیزان خود به سوگ نشستند. ای 
کاش هر چه زودتر تصمیمات دولت برای 
حمایت از مردم و کســانی کــه نیاز مالی 
دارند، عملی شــود تا این هجــم از عبور و 

مرور در سطح شهر دیده نشود.
 
 

خبر

ورزشی

رایزنی برای حفظ سهمیه 
لیگ برتر هندبال سبزوار

 کلاته/  پیش کســوت هندبال خراسان 
رضوی از بلاتکلیفی تیم هندبال ســبزوار 
اظهار ناراحتی کرد و گفت: اگر این فصل 
ســهمیه ســبزوار بازنگردد، هندبــال این 
شهرستان دیگر تا سه ســال آینده در لیگ 
برتر تیم  ندارد و باید برای رسیدن به سهمیه 
لیگ برتر از مسابقات دســته دوم فعالیت 
خود را آغاز کند. قاســم شعبانپور در گفت 
وگو با خبرنگار ما افزود: تاکنون هیچ خبری 
از حمایت مالی برای بازگشت سهمیه لیگ 
برتر به سبزوار نشده است . اما قرار شده که 
پس از اتمام طرح فاصله گذاری اجتماعی 
به خاطر ویــروس کرونا با منتخبــان مردم 
ســبزوار در مجلــس یازدهم و امــام جمعه 
محترم دیدار و رایزنی داشته باشیم. وی با 
بیان این که امکان بازگشت سهمیه لیگ 
برتر تیم هندبال سبزوار وجود دارد و حامی 
مالی مشهدی برای بازگشــت سهمیه به 
ســبزوار موافقت کرده اســت، اظهار کرد: 
تیم ما مشــکلات مالی زیادی دارد و برای 
اتمام فصل حداقل به ۳۰۰ میلیون تومان 
نیاز داریم . ســرمربی تیم هندبال "اشتاد 
سازه" مشهد ادامه داد: درحال حاضر برای 
بازگشت هندبال سبزوار در بلاتکلیفی به 
ســر می بریم و امیدواریم در روز های آینده 
اتفاقات خوبی بــرای مهد هندبــال ایران 
رخ دهد. شــعبانپور تاکیــد کــرد: اگر این 
فصل سهمیه ســبزوار بازنگردد، هندبال 
این شهرستان دیگر تا سه سال آینده در لیگ 
برتر تیم  ندارد و باید برای رسیدن به سهمیه 
لیگ برتر از مسابقات دســته دوم فعالیت 
خود را آغاز کند. وی تصریــح کرد: اگر این 
فرصت را از دســت بدهیم، پیش بینی می 
شود باید برای رسیدن به لیگ برتر حداقل 
یک میلیارد تومان هزینه شود،  بنابراین نباید 
مسئولان شهرستان سبزوار این فرصت را 
از دست بدهند. وی گفت: متاسفانه برخی 
کج فکری ها در سبزوار وجود دارد که نمی 
خواهند سهمیه ســبزوار باز گردد. شایان   
ذکر اســت، امتیاز تیم هندبال ســبزوار در 
بهمن ماه سال گذشته به دلیل مشکلات 
مالی و نبــود حمایت مســئولان محلی به 
اشــتاد ســازه مشــهد واگذار شــده و دیگر 

سبزوار تیمی در لیگ برتر ندارد.

استاندار:  رئیس شورای شهر مشهد: 

 محدودیت های ورود
 به استان همچنان پا برجاست  

 ۳۰۰ هزار بسته معیشتی
 در مشهد توزیع می شود

2

 بهار
 زمستانی می شود

الکترونیکی شدن تمام 
شهرداری های مناطق 

تا پایان سال

تولد نوزاد از مادر مبتلا 
 تولید بیشبه کرونا در سبزوار

 از 11۰ هزار ماسک 
توسط معین های 

اقتصادی استان

بررسی چند شایعه 
درباره فوتی های 

کرونایی

ثبت نام 21 هزارو 7۰۰ 
نفر در سامانه بیمه 

بیکاری استان

نهضت مردمی پوستر 
انقلاب پای کار 
#جهش_تولید
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معاون شهردار مشهد خبر داد:

دبیر ستاد مردمی اقتصاد 
مقاومتی استان خبر داد:
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آموزش و پرورش: 7۰ درصد 
دانش آموزان استان از آموزش 

مجازی بهره مند شده اند

هواشناسی از کاهش دمای 
هوای استان تا منفی یک 

درجه خبر داد

 صفحه2

 ذره بین خراسان 
بر آموزش مجازی 

دانش آموزان

  یادداشت  
سید مهدی واعظ موسوی

دل هــر منتظــر، یک مهدیــه اســت. ما در 
فرهنگ خود، وقتی محبت و عشق را تجربه 

می کنیم، مسافت و ...

 بانگ »یا مهدی)عج(« 
در مهدیه دل ها

کارشناس مذهبی
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رئیس هیئت پزشکی ورزشی خراسان رضوی 
خبر داد:

 فعالیت 1۶۰ پزشک ورزشی 
در جبهه سلامت

رئیس هیئت پزشکی ورزشی خراسان رضوی از فعالیت بیش از ۱۶۰ 
پزشک ورزشــی در جبهه ســلامت خبرداد.به گزارش پایگاه خبری 
اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی، رضا گلدوزیان درخصوص 
اقدامات هیئت پزشکی ورزشی خراسان رضوی در ستاد پیشگیری 
از شیوع کرونای استان گفت: در این مدتی که با ویروس کرونا درگیر 
هستیم 28 جلسه مشترک را با سازمان نظام پزشکی مشهد برگزار و 

خوشبختانه تعامل خوبی را با این سازمان برقرار کردیم.
وی ادامه داد: غربالگری تمام مراجعین به اداره کل ورزش و جوانان 
اســتان ، ضدعفونی کردن فضای اداری این اداره وهمچنین توزیع 
مواد ضدعفونی و ماسک در بین کارکنان اداره کل ورزش و جوانان 
خراسان رضوی و هیئت های ورزشی را در دستور کار خود قرار دادیم.
گلدوزیان خاطرنشان کرد: برای حفظ سلامت بازرسان ستاد نظارت 
بر سلامت اماکن ورزشی ماسک،لباس و دستکش حفاظتی برای این 

عزیزان در نظر گرفتیم.
رئیس هیئت پزشکی ورزشی خراسان رضوی تصریح کرد: 2۰ نفر از 
پزشکان ورزشی به صورت داوطلبانه در مرکز ۱۰5۰ دانشگاه علوم 
پزشــکی برای هدایت تلفنی بیماران به مراکز سطح یک و دو در این 

محل مستقر شدند.
وی افزود: عــلاوه بــر این پزشــکان،۱4۰ پزشــک ورزشــی را برای 
همکاری در ویزیت بیماران کرونایی جذب و با این پزشکان همکاری 
کردیم، همچنین مرکز ســطح یک پذیرش بیماران درگیر کرونا را با 

مجوز دانشگاه علوم پزشکی تجهیز کردیم.
گلدوزیان در پایان گفت: با مشارکت دانشگاه علوم پزشکی، برنامه 
آموزشــی در خصوص پیشــگیری ودرمان ویــروس کرونــا را تولید و 

منتشر کردیم. 

تفتیان:با هماهنگی مربی فرانسوی در خانه ورزش می کنم 
 دونده المپیکی کشــورمان که مدتی پیــش از اردوی 
فرانسه بازگشــت همانند سایر ورزشــکاران در خانه 
تمریــن می کند تــا فــرم بدنــی اش را حفظ کنــد.  به 
گزارش باشگاه خبرنگاران ، حسن تفتیان درباره این 
که تمرینات در خانه به چه صورت است و این تمرینات 
برای رســیدن به آمادگــی جهت مســابقات المپیک 
موثر اســت یا نه، گفت: به هــر حال زندگــی جدید ما 
به علت شــیوع ویــروس کرونــا محدودیت هایی برای 
همه به وجود آورده اســت. به طور حتم ما ورزشکاران 
مثل ســابق نمی توانیم تمرین کنیــم. البته در همین 
محدودیت هــم می توانیم کار هایــی را انجام بدهیم و 
صددرصد از زندگــی معمولی خود عقــب نمانیم. ما 
ورزشکاران در خانه می توانیم ورزش هایی را به صورت 
محدود بــا توجه به شــرایط و امکانات انجــام بدهیم.  
او ادامــه داد: به طــور حتم ما نمی توانیــم ورزش های 

حرفه ای و تخصصی را در خانه انجام بدهیم، اما برای 
اینکه از سطح آمادگی دور نشوم و بدن را روی فرم نگه 

دارم یک ســری از تمرینات را در خانه انجام می دهم. 
به هر حال از تمرین در خانه راضی هستم چرا که برای 

ســلامتی خود و خانواده باید در خانــه بمانیم. ما باید 
به دســتورات و توصیه های دولت، وزارت بهداشت و 
پزشکان گوش بدهیم و براســاس آن کار های خود را 
انجام بدهیم.  تفتیان درباره تعویق المپیک توکیو بیان 
کرد: با توجه به شرایط کنونی تعویق المپیک منطقی 
است و این موضوع به نفع یا ضرر ورزشکاران نیست.  

دونــده المپیکی کشــورمان دربــاره این که بــا مربی 
فرانســوی اش در ارتباط اســت و برنامــه تمرینی از او 
می گیرد، گفت: من بــا مربی فرانســوی ام در ارتباط 
هســتم و احوالپرسی می کنیم و از شــرایط بدنی ام با 
خبر اســت.  او درباره اینکه اردوی فرانسه چطور بود 
و توانســته به نتیجه لازم برســد و برنامه هایش را اجرا 
کند، اظهار کرد: بله اردوی فرانســه خیلی خوب بود 
و به طور کامل از امکانات این اردو استفاده کردم و به 

نتیجه مطلوب دست یافتم.

رضا عنایتی:

مجبوریم مجازی تمرین 
کنیم

به دنبال لغو اجــازه برگزاری بازی هــا تا پایان 
فروردین ماه ، تمام باشــگاه های فوتبال ایران 
روش هــای مختلفــی را بــرای حفــظ آمادگی 
بازیکنان خود در نظر گرفته انــد که یکی از آن 
ها تمرین به صورت اینترنتی و مجازی اســت.
ســرمربی مشــهدی تیم فوتبال سرخپوشــان 
پاکدشــت نیز در این بــاره گفــت: تمرین های 
تیم ما هم به صــورت مجازی برگزار می شــود 
چون فعلا بازیکنان ما شــرایط تمرین گروهی 
راندارند.او ادامه داد: ما هــم از بازیکنان مان 
می خواهیم برای ما فیلم تمرین کردنشــان را 
بفرستند و هم به صورت آنلاین و مجازی تمرین 
می کنیم تا بتوانیم آمادگــی بدنی بازیکنان را 
تا جایی که می شــود حفظ کنیم.وی در پاسخ 
به این ســوال که آیا این روش تمرینی مناسب 
است یا نه ، اظهار کرد: به طور قطع این روش از 
تمرین جای تمرین گروهی را نمی گیرد، ولی 
در شــرایط فعلی که باشــگاه ها اجــازه تمرین 
گروهی ندارند، این تنها راهی اســت که برای 

حفظ آمادگی بازیکنان باقی می ماند.
 عنایتی در باره سرنوشت لیگ یک تصریح کرد: 
واقعا من هم اطلاع زیادی ندارم و خودم هم نمی 
دانم چه اتفاقی رخ می دهد. برای شروع تمرین 
ها منتظر اعلام ســازمان لیگ هستیم و من می 
گویم حتما باید سه هفته قبل از بازی ها تمرین ها 

شروع شود تا بتوانیم تیم را آماده کنیم.

رئیس هیئت موتورسواری و اتومبیلرانی استان خبر داد:

 توزیع 4۰۰ هزار لیتر مواد ضدعفونی کننده 
در حاشیه شهر

رئیس هیئت موتورسواری و اتومبیلرانی 
خراســان رضوی گفت: 4۰۰ هــزار لیتر 
مواد ضــد عفونــی کننــده تهیــه و در بین 
خانواده هــای کــم بضاعــت در حاشــیه 
شــهر مشــهد توزیــع کردیم.بــه گــزارش 
پایــگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان 
خراســان رضــوی، فرضعلــی گرایلــی در 
خصوص اقدامــات هیئت موتورســواری 
و اتومبیلرانی برای پیشــگیری از ویروس 
کرونا گفت: خوشبختانه تمام ورزشکاران 
و  موتورســواری  هیئــت  مســئولان  و 
اتومبیلرانــی را ســامان دهــی و اقــدام به 
سم پاشــی و گند زدایی در اماکن مختلف 

کردیم.
وی ادامــه داد:با حمایــت کارخانه  ای که 
در بخــش خصوصی در حــال فعالیت بود 
و با هماهنگی انجام شــده با شــهرداری، 
دانشگاه علوم پزشکی و سپاه پاسداران ، 
خط تولید آب معدنی این کارخانه را قطع  
و بــه خط تولیــد مــواد ضــد عفونی کننده 
تبدیل کردیم که خوشبختانه تا این لحظه 
نزدیک به  4۰۰ هزار لیتر مواد ضد عفونی 
کننده تولید و درحاشیه شــهر مشهد این 

اقلام را توزیع کردیم.
گرایلی خاطرنشــان کرد: بــا حضور مدیر 
کل ورزش و جوانــان خراســان رضــوی 

در محل ایــن کارخانــه حاضر شــدیم و از 
مراحل تولید این مواد ضد عفونی کننده 
بازدید کردیم و با هماهنگی های صورت 
گرفته با مدیر کل ورزش و جوانان خراسان 
رضوی  قرار بر این شد که با قیمت پایین تر 
آن هادراختیــار شهرســتان و هیئت های 

ورزشی قرار دهیم.
رئیس هیئت موتورسواری و اتومبیلرانی 
خراســان رضــوی در خصــوص ادامــه 
فعالیت هــای ایــن هیئــت اظهار کــرد: تا 
زمانــی که ایــن ویــروس در جامعــه وجود 
داشــته باشــد با قدرت این اقدامات خود 
را انجام خواهیــم داد، در حال حاضر هم 
تهیــه بســته های غذایی حمایتــی، تولید 
دســتکش و ماسک را در دســتور کار خود 
قــرار دادیــم تــا بتوانیــم در بیــن مــردم و 
خانواده هــای کــم بضاعت که درحاشــیه 

شهر زندگی می کنند توزیع کنیم.
در  گفت:خوشــبختانه  پایــان  در  وی 
طــول ایــن مــدت تمــام اعضــای  هیئت و 
ورزشــکاران ایــن رشــته بــه خوبــی در 
تمــام فعالیت هایــی کــه بــرای مبــارزه و 
پیشــگیری از ویروس کرونا انجــام دادیم 
حضــور داشــتند و امیــدوارم در ادامــه 
ســایر ورزشــکاران هــم در ایــن اقدامات 

خیرخواهانه حضور داشته باشند.

ولادت با سعادت حضرت مهدی )عج( را تبریک می گوییم
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